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ZEOLITSKO DRUŠTVO SRBIJE 
BEOGRAD - Franš d’Eperea 86 

Broj____06________ 

16.03. 2016. godine, Beograd 

 

ZAPISNIK 

sa godišnje skupštine Zeolitskog društva Srbije (ZDS) održane dana 16. 03. 2016. godine u 
Svečanoj sali Rudarsko-geološkog fakulteta u Beogradu sa početkom u 16h. 

Sednici su prisustvovali: 

1. Sanja Jevtić       17. Iva Milisavljević    

2. Mina Jovanović      18. Dragana Životić   

3. Jelena Milovanović    

4. Đorđe Stojaković 

5. Milan Kragović      

6. Ljiljana Damjanović 

7. Vesna Rakić      

8. Bojana Obradović    

9. Nevenka Rajić      

10. Vladimir Simić      

11. Aleksandra Daković  

12. Marija Marković 

13. Nevena Andrić 

14. Jelena Milenković 

15. Iva Kaplanec 

16. Jelena Pavlović 
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Prisutni su jednoglasno usvojili sledeći 

DNEVNI RED: 

1. Razmatranje i usvajanje finansijskog izveštaja za 2015. godinu. 

Dr Aleksandra Daković je prezentovala finansijski izveštaj ZDS za 2015. godinu. Na 
isti nije bilo primedbi i jednoglasno je usvojen. 

2. Informacije o aktivnostima u 2015. godini 

Dr Nevenka Rajić je izvestila da je uspešno održan šesti hrvatsko-slovenačko-srpski 
simpozijum o zeolitima od 1. do 3. 10. 2015. godine u Šibeniku. Članovi Zeolitskog 
društva Srbije su imali zapaženo učešće. Tri novopromovisana doktora nauka, koji su 
članovi ZDS, održali su predavanja po pozivu u okviru ovog simpozijuma. Doktorski 
sudenti su prikazali rezultate svojih istraživanja u oviru sekcijskih predavanja. 

3. Tekuća pitanja. 

(a) Dr Nevenka Rajić je iznela predlog koji je Društvo dobilo od gospodina 
Dimitrijevića, člana ZDS iz Novog Sada, o potrebi organizovanja popularnih 
predavanja na temu primene zeolita u poljoprivredi. Dr Vesna Rakić je rekla da će se 
rado uključiti u realizaciju ovog predloga, kao i da su ona i dr Aleksandar Simić 
održali predavanje “Primena zeolita kao organomineralnih đubriva” u Zadužbini Ilije 
M. Kolarca. Iva Milisavljević je izjavila da smatra kako će kompanija Patent Co. 
podržati takođe realizaciju ovog predloga. Dr Aleksandra Daković je takođe podržala 
predlog.  

(b) Dr. Neveka Rajić je predložila obrazovanje radne grupe za pripemu predavanja u koji 
su prihvatili učešće: dr Aleksandra Daković, dr Vesna Rakić, Iva Milisavljević, dr 
Nevenka Rajić i dr Vladimir Simić. Dr Vesna Rakić je predložila da se osim dr 
Aleksandra Simića, grupi priključi i neki od stručnjaka za zemljište sa 
Poljoprivrednog fakulteta. Dogovoreno je da se članovi radne grupe sastanu 
polovinom aprila ili početkom maja, u skladu sa obavezama članova, i naprave plan 
predavanja. Dr Vladimir Simić je predložio da se predavanja i aktivnosti Društva 
sprovode i van Beograda, u Novom Sadu, Čačku, Nišu, Kruševcu, i drugim 
gradovima Srbije. Dr Bojana Obradović je prenela iskustva drugih udruženja koja 
organizovanjem stručnih seminara obezbeđuju prihod društvu. 

(c) Dr Vesna Rakić je predložila da Društvo izabere dr Nadeždu Petranović, redovnog 
profesora Fakulteta za fizičku hemiju u penziji, za počasnog člana Društva. Predlog je 
jednoglasno usvojen. Biće upućena molba dr Nadeždi Petranović da održi predvanje o 
počecima istraživanja u oblasti zeolita u našoj zemlji. Dr Vladimir Simić je predložio 
da se ustanovi praksa održavanja jednodnevnih skupova u čast istaknutih kolega koji 
su svojim radom dali značajan doprinos u oblasti zeolita. Dr Vesna Rakić je 
predložila da se uspostavi kontakt sa nekim od geologa koji su radili na otkrivanju 
rudnika zeolita kako bi se javnost obavestila i o ovoj zanimljivoj temi. Dr Nevenka 
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Rajić je obavestila prisutne da je postojao kontakt sa gospodjom iz Indije 
zainteresovanom za kupovinu zeolita iz Srbije. Taj predlog nije realizovan. 

(d) Dr Nevenka Rajić je obavestila članove da je jedina konferencija u toku 2016. godine 
iz oblasti zeolita XVIII svetska konferencija o zeolitima koja će biti održana u Brazilu 
od 19. do 24. juna. 

(e) Dr Neveka Rajić je obavestila prisutne da će 2017. godine kolege iz Slovenije 
organizovati sedmi slovenačko-srpsko-hrvatski simpozijum o zeolitima i da će ovaj 
skup verovatno biti organizovan sa evropskom konferencijom posvećenoj 
materijalima sa metal-organskim mrežama (MOF). O tome će članovi Društva biti 
blagovremeno obavešteni. 

4. Razno. 

Pod ovom tačkom nije bilo pitanja za razmatranje. 
 

Skupština je završena u 16:30h.        

ZAPISNIČAR:      PREDSEDAVAJUĆI SKUPŠTINE: 

 

Dr Ljiljana Damjanović     Dr Nevenka Rajić 


